
 

 

  

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 

ТРАНСФОРМАЦИЯ 

 

П Р О Т ОК О Л  №  42 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

 

П Р О Т ОК О Л  №  59 

 

от  съвместно извънредно заседание на Постоянната комисия по икономика, 

собственост и дигитална трансформация и Постоянната Комисията по финанси и 

бюджет, проведено на 10 юни 2021 г., 09:45 часа, чрез платформата CISCO Webex 

Meeting – връзка и  излъчено във Facebook страницата на СОС  /на основание 

чл.56а от ПОДСОС, приет с Решение № 127 по Протокол № 11 от  

16.04.2020 г. на СОС/ 

 

 

     Днес, 10 юни 2021 г.,  дистанционно чрез платформата CISCO Webex Meeting на Столична община 

се проведе извънредно съвместно заседание на Постоянната Комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация и Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

Имейл адреси – i.galova@sofia.bg и edaskalova@sofia.bg бяха обявени на сайта на СОС за подаване на 

предложения, становища и мнения по докладите от дневния ред от граждани, юридически лица, 

институции и журналисти, съгласно чл.56а, ал.3 от Правилника за организацията и дейността на СОС.  

 

      Заседанието беше открито в 9.45 часа и ръководено от г-н Николай Стойнев - председател на 

Постоянната Комисията по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Откривам съвместното заседание на Комисията по 

икономика, собственост и дигитална трансформация и Комисията по финанси и бюджет. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната Комисията по 

икономика, собственост и дигитална трансформация беше установено, че към началото на заседанието 

участват онлайн в заседанието 12 общински съветници чрез платформата CISCO Webex Meeting. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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При направена проверка на кворума на членовете на Постоянната Комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват онлайн 10 общински съветници 

чрез платформата CISCO Webex Meeting. 

 

Участващи онлайн общински съветници  от Постоянната Комисията по икономика, 

собственост и дигитална трансформация, са както следва: 

1. Николай Стойнев – председател;  

2. Ботьо Ботев  - зам.-председател 

3. Диана Тонова – зам.-председател 

4 .  Георги Георгиев; 

5. Прошко Прошков; 

6. Стефан Марков; 

7.  Таня Георгиева; 

8. Димитър Вучев; 

9. Милка Христова; 

10. Иван Таков; 

11. Грети Стефанова; 

12. Михаил Петров. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ:  Уведомен съм писмено от г-н Методи Лалов, че не 

може да участва в заседанието. 

Господин Георгиев, ще ви помоля да проверите кворума и на Комисията по финанси и 

бюджет. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, уважаеми колеги пристъпвам към 

проверка на кворума. 

Участващи онлайн общински съветници  от Постоянната Комисията по финанси и бюджет, 

са както следва: 

1. Георги Георгиев – председател; 

2. Стефан Марков – зам.-председател; 

3. Иван Таков; 

4. Зафир Зарков; 

5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

8. Борислав Иванов; 
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9. Петко Димитров. 

10. Михаил Ставрев. 

Господин Стойнев, налице е кворум и можем да пристъпим към съвместното заседание на 

двете комисии. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Поради  наличие на кворум,  заседанието може  да бъде 

проведено. 

Колеги, преминаваме към гласуване на дневния ред? 

Имате ли въпроси по дневния ред? Няма. 

Комисията по икономика, собственост и дигитална трансформация има ли 

„против“ и „въздържали се“? Няма. 

Приема се единодушно.  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев - председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Георги Георгиев За 

5. Прошко Прошков За 

6. Стефан Марков За 

7. Таня Георгиева За 

8. Димитър Вучев За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11 Грети Стефанова За 

12. Михаил Петров За 

  Общо гласували:  12 

  в т.ч.:  

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно.  

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Комисията по финанси и бюджет, има ли 

„против“ и въздържали се“ по дневния ред? Няма. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 
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8. Борислав Иванов За 

 9. Петко Димитров За 

10. Михаил Ставрев  За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно.  

Благодаря. 

 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Преминаваме към разглеждане на точка 1. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК08-8032/26.06.20 г.  и становище вх. № 

СОА21-ВК08-3431/3/28.04.21 г. относно учредяване безвъзмездно право на ползване, за срок от 5 /пет/ 

години, на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на репресираните в България“, „Съюз на 

репресираните от комунистическия терор в Република България“ и „Съюз на свещениците в България“ 

върху нежилищен имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. София, бул. „Сливница“ № 

212, вх. А, придружен с допълнителна информация с вх. № СОА20-ВК08-8032/5/09.06.21 г.  с 

вносител: Николай Александров – кмет на район „Оборище“ 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Доклад, и становище относно учредяване безвъзмездно 

право на ползване, за срок от 5 /пет/ години, на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на репресираните 

в България“, „Съюз на репресираните от комунистическия терор в Република България“ и „Съюз на 

свещениците в България“ върху нежилищен имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

София, бул. „Сливница“ № 212, вх. А, придружен с допълнителна информация от 9 юни 2021 година. 

Колеги, имате думата, предоставена ни е информацията, виждам заявка от господин Иван 

Таков. 

Заповядайте, господин Таков! 

ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин Стойнев! 

Колеги, мислех да гласувам „против“ дневния ред, но от уважение към това, че все пак 

господин Стойнев и господин Георгиев са ни събрали преди Общинския съвет на комисии и всички 

сме тук, реших да не го правя. Обикновено като поискаме допълнителна информация е добре да я 

получим може би, защото общо взето от това, което сме получили може би 80 % от него е преписано 

от доклада, който получихме и гледахме във вторник. Абсолютно нищо не се е променило с 

изключение на това, че виждаме, че двата репресирани Съюза са отбелязали три вечери на бележити 

българи разбира се, на Стамболийски, на Михайловски и на Георги Марков, но това за пет години не е 

особено сериозна дейност, както изразих съмнение, че въобще ще получим такава още на Комисията 

по финанси и бюджет. 

За това отново отправям същото предложение, което направих и във вторник на Комисията 

по финанси, видно е, че единственият работещ съюз е Съюзът на свещениците, при тях е описана 

дейността, вижда се, че имат наистина обществено полезна дейност с техните нравствено поучителни 

проповеди и служения, които правят и т.н., а за другите два Съюза, това което виждаме и отново 
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цитирам държат на това, че са направили няколко другарски вечеринки. Цитирам от текста, който са 

дали. 

За това според мен и го правя формално като предложение, Договорът за безвъзмездно 

ползване да бъде разписан единствено и само със Съюза на свещениците в България, тъй като видно и 

от информацията допълнителна, която ни е предоставена другите два Съюза не извършват дейност, 

която да можем да наречем не само обществено полезна, а въобще и сериозна за един петгодишен 

период назад. 

Благодаря. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Благодаря. 

Други заявки за изказвания има ли? Няма заявени. 

Само ще кажа, позволете ми и моето мнение, смятам, че историческата памет е 

изключително важна и ние дължим това не само на хората, които сега живеят, но и на поколенията 

след нас да се помни времето, което България е прекарала между 1944 година и 1989 година, когато 

хората са платили някои от тях с живота си, а други с провалените си планове, лежали са по затворите, 

малък жест който можем да направим е да им предоставим клуб, в който да развиват своята дейност и 

да напомнят, че през този период България е имала съпротива и хората, които са участвали в тази 

съпротива са платили за това нещо с разрушения си живот. 

Така, че аз ще го подкрепя, но разбира се ще подложа на гласуване предложението на 

господин Таков, виждам, че има и дуплика от господин Таков, заповядайте? 

ИВАН ТАКОВ: Господин Стойнев, изказването ви беше съвсем не на място, ние в 

момента разглеждаме дейността им за пет години назад, не знам за какви провалени планове говорите 

на какви хора и какви хора участват в тези Съюзи, защото там предполагам, че може да участва всеки 

и не знам на кой какви планове са били провалени, но в момента ние отдаваме имот общинска 

собственост, който е на всички столичани и това не може да се базира само на това, че трябвало да има 

някаква памет. Хубаво е да има памет, но тя не минава през общински имоти, нали го разбираме всички 

това нещо? Ако тези Съюзи имаха наистина сериозна дейност и ни бяха показали, че през последните 

пет години са извършвали такава бих се съгласил, но в случая тук не става въпрос за никаква памет и 

за никакви провалени планове, както вие казахте. Така, че не мога да се съглася въобще с Вашата теза, 

че трябва да раздаваме по този начин общинската собственост. 

За това отново апелирам към всички колеги, дайте да направим следното нещо, след като 

видно е, че Съюзът на свещениците наистина извършва дейност и то обществено полезна да се 

подпише с тях договор за безвъзмездно ползване, а те ако оттам нататък преценят могат да допускат 

до отдадения им клуб, който преценят. 

Благодаря. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Заповядайте, господин Георгиев! 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Уважаеми колеги, казах го и на заседанието на Комисията 

по финанси и предрекох за съжаление какво ще се случи и днес, няма как да очакваме БСП да подкрепят 

мярка, която предвижда подкрепа по единствения начин, по който ние можем да я окажем, чрез 

предоставяне на помещение за осъществяване на дейността на сдружения, които трябва да опазят не 

някаква памет господин Таков, а историческата ни памет за един важен и без съмнение осъден период 
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от нашата история. Да не навлизам в детайли и да не започваме отново спора за Паметника на 

Съветската армия и т.н., тоест няма как БСП да подкрепят този доклад, каквото и да е написано в него, 

каквито и обяснения да дадат, защото ако са твърде активни от сдружението очевидно БСП няма да 

възприемат такъв подход. 

Апелирам на този консервативен метод за опазване на общинското имущество, което 

впрочем не се пилее, то се предоставя за ползване от трите Съюза, да бъде приложен и по-късно днес 

когато гласуваме икономическите мерки, защото трябва с един и същи аршин да се мери особено 

когато става въпрос за отстъпки, които някак си в движение бяха променили вижданията на колегите, 

включително и вносители по доклада от БСП. 

Имах си аз да бяхте против и дейността на Съюза на свещениците в България, това по-

скоро в тази посока не ни изненадахте, но с оглед започващата сесия никога по идеологически причини 

няма да постигнем съгласие с колегите отляво, ние сме различни и трябва да се ценим като различни в 

крайна сметка, да уважаваме тези различия и да си отстояваме ценностите. 

Така, че предлагам да преминаваме към гласуване. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Имаме процедурно предложение за преминаване към 

гласуване. 

Колеги, ще можем да развием този дебат и по време на сесията, ясни са политическите 

противоречия. 

ИВАН ТАКОВ: Господин Стойнев, няма политически противоречия. Господин Георгиев 

направи чисто и просто едно слово блудство в момента и намеси и Паметника на Съветската армия. 

Нека да си сложи ръката на сърцето и да каже, понеже и той искаше тази допълнителна информация 

да я получи, че тази информация допълнителна му е достатъчна.  

Благодаря. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Госпожо Стефанова, молбата ми е ако може да отложим 

дебата за сесия.  

Мисля, че са ясни позициите и с гласуването ще заяви всеки от нас позицията, а на сесия 

ще може всеки да защити позицията си, защото е 9.58 часа и няма да има време. 

ГРЕТИ СТЕФАНОВА: Съгласна съм напълно, но той взема четвърти път думата, за това 

попитах. 

Добре, да гласуваме. 

ДИАНА ТОНОВА: Господин Стойнев, доколкото мога да прочета предмета, той е 

отдаване под наем безвъзмездно за Клуб на пенсионера, защо в момента ние въобще говорим и 

вкарваме идеологическата тема, аз не разбирам, може би е удобно, но от дискусията стана ясно, че това 

е целта на отдаването, тогава бъдете така добри да го запишете в предмета на дейност. Не прикривайте 

тази дейност през Клуб на пенсионера, това исках да кажа, а предмета за мен е неотносим. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Благодаря. 

Колеги, предлагам да преминем към гласуване, имаше и процедурно предложение за това 

от господин Георги Георгиев, така че преминаваме към гласуване. 
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Господин Георгиев, моля първо да гласува Комисията по финанси и бюджет, а след това и 

Комисията по икономика, която е водеща. 

ИВАН ТАКОВ: Имам направено предложение. 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНОВ: Да, имаше направено предложение договорът за 

безвъзмездно ползване да бъде сключен само със Съюза на свещениците в България. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Уважаеми членове на Комисията по финанси и бюджет,  

10 членове участваме онлайн в заседанието. 

Първо, подлагам на гласуване предложението на господин Иван Таков, което е само и 

единствено да бъде одобрен доклада, но да се предостави само на Съюза на свещениците в България. 

Моля, тези от Вас, които гласуват „против“ да го заявят. 

Гласуването е както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател Против 

2. Стефан Марков – зам. Председател Против 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков Против 

5. Екатерина Йорданова Против 

6. Радослав Абрашев Против 

7. Христиан Петров Против 

8. Борислав Иванов За 

 9. Петко Димитров За 

10. Михаил Ставрев  За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 4 

                                Против 6 

                               Въздържали се - 

 

Не се приема предложението. 

Преминаваме към гласуване на основния доклад във вида, в който е внесен с 

предоставянето на помещението на трите съюза. 

Моля, тези от Вас, които са „против“ да го заявят? 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател Против 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 
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8. Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

 9. Петко Димитров Против 

10. Михаил Ставрев  Против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 6 

                                Против 3 

                               Въздържали се 1 

 

Докладът се подкрепя от Комисията по финанси и бюджет. 

Господин Стойнев, заповядайте! 

ПРЕДС. НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ:  Благодаря, господин Георгиев. 

Преминаваме към гласуване на Комисията по икономика. 

Първо, гласуваме предложението на господин Иван Таков – договора за безвъзмездно 

ползване да се сключи само със Съюза на свещениците в България. 

Моля, който е „за“ да гласува. 

Моля, който е „въздържали се“ да гласува? Няма. 

Моля, който е „против“ да гласува? 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев - председател Против 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател Против 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Георги Георгиев Против 

5. Прошко Прошков Против 

6. Стефан Марков Против 

7. Таня Георгиева Против 

8. Димитър Вучев Против 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11 Грети Стефанова Против 

12. Михаил Петров Против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 3 

                                Против 9 

                               Въздържали се - 

Не се приема предложението. 

Преминаваме към гласуване на доклада, така както е внесен от вносителя. 

Моля, който е „против“ да го заяви? 
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№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев - председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Против 

4. Георги Георгиев За 

5. Прошко Прошков За 

6. Стефан Марков За 

7. Таня Георгиева За 

8. Димитър Вучев За 

9. Милка Христова Против 

10. Иван Таков   Против 

11 Грети Стефанова За 

12. Михаил Петров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 9 

                                Против 3 

                               Въздържали се - 

 

Приемаме направеното предложение. 

Колеги, с това изчерпахме дневния ред.  

Благодаря за участието! 

 

Протоколът е изготвен на 16.06.2021 г. 

 

Изготвили: 

Емилия Даскалова 

Главен експерт 

 [име, фамилия, длъжност] 

  

 
 

 

 

 

Иванка Галова 

Старши експерт 

 [име, фамилия, длъжност] 
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Председател на Постоянната  Комисия 

по икономика собственост и дигитална 

трансформация: 

/п/ 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ 

 

[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г. 

 
[дата на подписване] 

 
 

  

 

Зам.-председател на Постоянната  

комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация: 

/п/ 

БОТЬО БОТЕВ 

 
[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г.  

 
[дата на подписване] 

 

Зам.-председател на Постоянната  

комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация: 

/п/ 

ДИАНА ТОНОВА 

 
[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г.  

 
[дата на подписване] 

     

       

 

Председател на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет: 

/п/ 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

 
[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г. 

 
[дата на подписване] 
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Зам.-председател на Постоянната  

комисия по финанси и бюджет: 

/п/ 

СТЕФАН МАРКОВ 

 
[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г.  

 
[дата на подписване] 

 

 

Зам.-председател на Постоянната  

комисия по финанси и бюджет: 

 

 

/п/ 

ИВАН ТАКОВ 

 
[име, фамилия] 

 

 
 

16.06.2021 г.  

 
[дата на подписване] 

 

     

 


